
ELEMENT BEIJING YANQING
北京延庆源宿酒店



To Enjoy
Garden Beyond the Great 
Wall
乐享

长城脚下的京郊后花园
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Yanqing District, Beijing
关于北京延庆区
Yanqing District is in the northwest of Beijing, which are well-known for itAs beautiful natural scenery and abundant geological resources.

Geographically, Yanqing district are embraced on three sides by green hills and make Yanqing district a natural oxygen bar with cool summer, 

and also a good choice for skiing and winter sports.

延庆区，地处北京市西北部，拥有山水美景及丰富的地质资源。

在地理位置上，延庆区三面环山，其自然环境成为了京城夏季清凉避暑及冬季冰雪运动的首选。
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Location & Scenic spots
地理位置 & 周边景点
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Beijing Marriott Hotel Yanqing and Element Beijing Yanqing are located in Yanqing district CBD, which are just 3-minute walk 

from both Beijing Badaling International Convention Center and Beijing Yanqing Wanda Plaza. Shijinglong Ski Resort are just 

12 minutes away from the hotel complex, and Yudushan Scenic Area are 20 minutes away. In addition, travelers are easy 

for driving to other key scenic spots in the surrounding of Yanqing district within 60-minute, such as Yeyahu National Wetland 

Park, Yanqing Ancient City, Badaling Great Wall, Badaling Wildlife World, Guyaju Site etc.

北京延庆万豪酒店及北京延庆源宿酒店地处北京延庆区CBD中心区域，毗邻北京八达岭国际会展中心、北京延庆万达广场，自酒店前往

石京龙滑雪场仅需12分钟车程，而前往著名风景区玉渡山仅需20分钟。另外，其他周边特色景点均可在1小时内轻松自驾前往，如野鸭

湖国家湿地公园，永宁古城，八达岭长城，八达岭野生动物园，古崖居等。

Location & Scenic spots
地理位置 & 周边景点
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• Driving distance 7km about

12 mins.

• Open at the beginning of

Dec and close at Feb of each

year.

• Winter Skiing, Summer with
guest house 、Paragliding etc.

• 驾车距离7公里，约12分钟；

• 每年12月初开板，2月结束；

• 冬季滑雪，夏季有民宿、滑翔

伞项目等娱乐项目。

• Driving distance 15km about 30 
mins. 

• Tour Time: 06:30--16:30 and 
night tour time 19:30-21:30

• Night tour of Great Wall、
Cable、Climbing、History
museum 、Cinema etc.

• 驾车距离15公里，约30分钟；
• 游览时间：06:30-16:30；夜间

游览时间：每周五周六，19:30-
21:30

• 夜游长城、缆车观光、索道攀爬、
历史博物馆、电影院等。

• Driving distance 17km about

24 mins.

• Tour Time: 09:00-16:00.
• Summer：Outdoor Camping、
Natural view、Rowing、
Museum etc.

• 驾车距离17公里，约24分钟；

• 游览时间：09:00-16:00；

• 夏季：户外露营、自然观赏、划

船戏水、博物馆等。

Yudu mountain
玉渡山AAA

Longqing Valley
龙庆峡AAAA

• Driving distance 9km about

15 mins.

• Tour Time:08:30-16:00
• Summer：Rowing、Bungee 、
overhead cable, 、Ice Lantern

in Winter.

• 驾车距离9公里，约15分钟；
• 游览时间：08:30-16:00；
• 夏季：划船、蹦极溜索等项目，
冬季赏冰灯。

• Driving distance 12km about

20 mins.

• Tour Time: 08:30-17:00.
• Self driving、Clinic、
Camping、Outdoor Team

Building、Climbing etc.

• 驾车距离12公里，约20分钟；
• 游览时间：08:30-17:00；
• 自驾、野餐、露营、户外拓展、
攀岩等项目。

Badaling Great Wall
八达岭长城AAAAA

Yeyahu Wetland Park
野鸭湖湿地公园AAAA

Shijinglong Ski
石京龙滑雪场AAA

Location & Scenic spots
地理位置 & 周边景点
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 北京北站 距酒店 86公里，车程1小时30分钟


 北京西站 距酒店 94公里，车程1小时42分钟


 北京站 距酒店 95公里，车程1小时50分钟


 北京南站 距酒店103公里，车程1小时56分钟


 首都机场 距酒店 102公里，车程1小时35分钟



 大兴机场 距酒店 156公里，车程2小时12分钟



酒店距离京张高铁延庆站5.3公里，邻近京藏高速G6和京张高速G7，交

通便利，四通八达。2020年12月延庆高铁正式开通，从清河站到延庆

仅需26分钟即可到达。周边配套设施齐全，紧邻万达广场、八达岭国

际会展中心。

The hotel is 5.3KM away from Yanqing Station of Beijing-Zhangjiakou 

High-speed Railway, close to Jingzang High-speed Railway G6 and

Jingzhang High-speed Railway G7. Yanqing high-speed rail was 

officially opened in December 2020, and it only takes 26 minutes to 

reach Yanqing from Qinghe Station. Well Surrounding facilities, close 

to Wanda Plaza and Badaling International Convention and 

Exhibition Center.
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 延庆高铁站 距酒店 5.3公里，车程15分钟
（Y10路外环公交车可直达）

 延庆冬奥村 距酒店 26公里，车程34分钟

赛区：北京赛区，延庆赛区，张家口赛区
时间：2022年02月04日-2022年02月20日

2022年冬季奥运会，北京将主办冰上项目，河北张家口将主办雪上项目，北
京市延庆区协办雪上项目。冬奥场馆位于北京城区（北京赛区）、北京延庆

大庄科村（晋语：西大庄窠村）（延庆赛区）以及张家口崇礼太子城地区
（张家口赛区）。

Winter Olympic Games 2022 Beijing will host the ice sports event, 

Zhangjiakou Hebei will host the snow sports event, and Yanqing 

District of Beijing will co-organize the snow sports event.

Winter Olympic venues are located in Beijing City (Beijing Division), 

Beijing Yanqing Dazhuangke Village (Jin language: Xidazhuang

Village) (Yanqing Division) and Zhangjiakou Chongli Taizicheng area 

(Zhangjiakou Division).

 Yanqing Station is 5.3km away from hotel , 15mins by driving

（Y10 bus direct connect the 2 places）

 Yanqing Winter Olympic Village is 26km away from hotel, 34mins by driving.

Race Division: Beijing Division，Yanqing Division,

Zhangjiakou Division

Period: 4th Feb 2022 to 20th Feb 2022

Location & Scenic spots
地理位置 & 周边景点



A comfortable journey to 
balance
body and mind
平衡身心的自在之旅
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Element believes everyone deserves to be well, no matter how long they’re away from home. 

源宿相信每个人都值得身心愉悦，不论他们在外停留多久。

Element Beijing Yanqing
北京延庆源宿酒店
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Rooms
房间

Element Beijing Yanqing has 252 guest rooms in total, which 
including suites. All guest rooms of Element Beijing Yanqing are 
adopted with comfortable and flexible interior decoration. The 
natural tone and texture which be used in the room makes the room 
are a space where full of relaxing and home-like atmosphere. 

· Well equipped kitchen facilities

· Humanized workspace

· Pet friendly

北京延庆源宿酒店秉承了绿色活力的设计理念，酒店的252间客房及套房均

采用现代设计，以灵活舒适的室内装饰、柔和轻松的自然色调与纹理，将客

房打造为居家般的温馨生活空间。

·设备齐全的室内厨房

·满足人性化需求的工作区域

·宠物友好型酒店-将为宾客及其宠物铸造绿色轻松的温馨家园
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Rooms
房间

Room Type
房型

No.
客房数量

Area
面积

Superior King Room 

高级大床房
59 29 ㎡

Accessible Room

无障碍大床房
5 45 ㎡

Studio King Room

焕彩大床房
43 45 ㎡

Studio Twin Room

焕彩双床房
115 45 ㎡

Superior Suite

高级套房
20 63 ㎡

Apartment Suite

公寓套房
10 88 ㎡

Total 

共

计 252
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Rise & Relax
源膳全日制餐厅

A relaxing dining experience are offered by Rise & Relax all day dining restaurant. Guests who are staying in Element 

Beijing Yanqing will enjoy abundant international delicacies in Rise & Relax.

源膳全日制餐厅，位于源宿酒店一楼，为宾客提供休闲轻松的用餐环境。宾客可以在此享用早餐以及当地特色佳肴及丰富的国际美食。



9/10/2021 ELEMENT BEIJING YANQING 14

Lobby Lounge
大堂吧

Lobby Lounge of Element will be created as a relax and comfortable space for guests who returned to hotel after skiing or 

playing, where they can also enjoy drinks and snacks. 

北京延庆源宿酒店大堂吧将会成为宾客享用美酒小食及在滑雪运动或游玩归来后的放松休闲空间。
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Fitness Facilities
健身及绿色出行

The hotel gym is equipped with both aerobic equipment and strength equipment. In addition, the hotel also provides guests 

with bicycle rental service to encouraging guests to explore the destination in a green way during their stay.

酒店健身房同时具备有氧设备及力量器材，另外，酒店还为宾客提供源宿品牌标准的自行车租借服务，鼓励宾客在入住期间以绿色出行方式探索目的地，

保持健康并焕发活力。



Pet Acceptance 
Agreement
宠物承诺协议
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Pet Acceptance 
Agreement
宠物承诺协议

Welcome to the Element Beijing Yanqing!We look forward 

to providing a memorable stay for you and your pet. To 

ensure the comfort and enjoyment of our guests, the 

following policies apply to your pet’s stay.

欢迎入住北京延庆源宿酒店!我们希望为您和您的宠物提供一个

充满回忆的入住体验。为了保证您和他人的舒适乐享，在您和您

的宠物入住期间请遵守以下政策。
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Pet Acceptance 
Agreement
宠物承诺协议
1. Pet Fee

Please be aware that a non-refundable pet fee of ¥150 
(Maximum ¥1000 )will be charged to your account prior to check-

out to cover the cost of additional and necessary cleaning in 
preparation for our next guest. If room fumigation is required due 
to pest infestation an additional fee over and above the cleaning 
fee will apply. Anything in your room damaged or contaminated 
by your pets, you need to pay correlative charges. 

2. Acceptable Pets

(Service animals are not considered pets and guests traveling 
with them are not required to complete this form.)

We welcome all well mannered, dogs, cats, birds, and fish. We 
reserve the right to require immediate removal of any pet that 
displays dangerous or unacceptable behavior, including, but not 
limited to, biting, excessive noise (such as barking), evidence of 
disease, or urination / defecation in public areas. No more than 
two (2) pets may occupy a guestroom. Each guest is responsible 
for all charges that relate to the removal of his / her pet, including 

but not limited to transportation and kennel charges.

1. 宠物费用

请悉知，退房前我们将从您的账户收取每天¥150元（最多 ¥

1000元）的房间额外清洁费用。如果发现虫害，则除清洁费
外还将收取额外的房间熏蒸消毒费用。任何由您的宠物损坏
或污染的房间物品都需要您支付相关费用。

2. 可接受的宠物（服务动物将不被视为宠物）

我们欢迎所有懂礼貌的狗，猫，鸟和鱼。任何表现出危险或
不可接受行为的宠物，我们保留要求立即离酒店的权利，包
括但不限于咬人，过度噪音(吠叫)，疾病迹象或在公共区域
排尿排便。一间客房内的宠物不得超过两只。每位客人负责
所有与宠物相关的搬运费用，包括但不限于交通费和狗舍费。



Beijing 2022
北京2022年冬奥会
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延庆赛区为2022年冬奥会主要赛区之一，冬季奥运会的举办将使延庆区的文

化及旅游资源进一步展现于世界舞台。延庆赛区新建的国家高山滑雪中心、

国家雪车雪橇中心及延庆冬奥村场馆及馆中永久性设施都将在赛后全部予以

保留。同时国家雪车雪橇中心将在冬奥会结束后开展大众体验项目，为众多

滑雪爱好者提供更多的活动项目选择。

2022 Winter Olympic Games - As one of key playing area of 2022 

Winter Olympic Games, the new build Yanqing National Alpine 

Skiing Center, National Bobsleigh Center and the games village will 

be kept for further use after the 2022 Winter Olympic Games.



Thank you!


